
 

 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 

Dato for møde Tidspunkt Sted Gæst: afdelingsleder Rikke Groth 

Krumbach og kantineleder Linette 

Kragh-Sølvby 
 27. februar 2020 17.30 Mølleholmskolen 

 Referat 

 Dagsorden  

1. Valg af mødeleder og nyhedsbrevskribent Mødeleder: Zanne  

– der skal skrives nyhedsbrev 

2. Godkendelse af dagsorden og referat (10 

min.) Julie 

 

3. 

 

 

Meddelelser: (20 min) 

Formand 

Ledelse 

Medarbejdere 

Elevrådet 

Andre 

Ledelse: Ledelsen afholdte strategiseminarer i januar, 

planlægning af næste skoleår: team, økonomi m.m. er 

påbegyndt, Mølleholmskolen repræsenteret på 

læringsfestivalen i Bella Centret i næste uge, 

Fremtidens skole præsenteres for interesserede på 

Rådhuset i uge 21, der er pt to opslåede mat.stillinger 

til indskolingen. Camilla er internt overført til vores 

sekreteriatet. 

Medarbejder: Ulrik orienterede om Kreds 16 

kredsweekend hvor temaet var ’fagfordeling’ samt om 

det sidste lærermøde, hvor temaet var pædagogisk 

komtetenceudvikling. 

Elevråd: Forslag fra SB om at pynte toiletterne, skabe 

hygge, kåre det flotteste og reneste toilet. 

4. 

D 

 

Evaluering af kantinen (20 min.) Per Linette fortalte om kantinedriften: Særlige 

udfordringer, udvalget af varer m.v.  

KBHs Skakmesterskaber: Kantinen er åben for 

gæsterne. 

Det opleves hos flere børn som en succes at være 

hjælper i kantinen. SK bakker op om, at Linette 

belønner sine hjælpere. Linette fortsætter sin praksis på 

området. 

Der stilles forslag om muligheden for at vinde et 

gavekort til kantinen. 

5. 

D 

 

Indskolingsafdelingen. (45 min.) Rikke Rikke informerede om forhold vedrørende 

indskolingsafdelingen og viser rundt i afdelingen. 

6. 

O 

Regnskabsafslutning 2019 (15 min.) Per  

7. 

O 

 

Evaluering af efterårets projektforløb Per I regi af Fremtidens skole afholdte vi i uge 44 – 47 

projektforløb i alle klasser på skolen. I løbet af foråret 

2020 afvikles der endvidere 2 ugers projektforløb på de 



 

 

 

Julie T. Pedersen, formand 

 

 

enkelte årgange. Evalueringen af de første 4 uger viste, 

at undervisningspersonalet overordnet set var 

tilfredshed med projekternes indhold og resultater. Dog 

var der ikke tilfredshed med konsekvenserne af, at alle 

klasser afviklede projektforløb samtidig. 

Elevevalueringerne viser, at eleverne er begejstrede for 

projektforløbene; de får medindflydelse og 

deltagermuligheder på en anderledes måde. 

Handleplan for næste skoleår er i proces. 

En udfordring kan være at sikre alle elevers 

deltagelsesmulighed. Et kodeord kan være variation i 

undervisningsmetoden hen over et skoleår. 

SK: Et ønske om at involvere forældrene i 

læringsforløbenes afslutning ved fx mindre eller en stor 

ferninsering eller lignende. Dog ikke ved samtlige 

læringsforløb. 

8. 

B 

Evaluering af princip for brug af 

ForældreIntra og Tabulex (20 min.) Julie 

Princippet skal revideres i lyset af indførelsen af Aula. 

9. 

O 

 

Nyhedsbrev/kommunikation (10 min.) 

Julie 

Skolebestyrelsen inviterer til valg til skolebestyrelsen 

samt til fælles forældremøde den 26. maj 2020. 

 

10. 

D 

Evt.  

 


